
                                           

 

 

 

  
 

ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL DE GES TIÓ I 
PARTICIPACIÓ DE LLOFRIU,  DEL DIA 19 DE DESEMBRE DE  2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Francisco Rocas 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Policia 
3) Medi Ambient 
4) Qualitat Urbana 
5) Altres 
 
Comença la reunió a les 11:05h seguint l’ordre del dia previst: 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Can Garriga: Intentaran deixar-ho fet abans de Nadal però si no és possible 
quedarà solucionat al Gener. Ho té encarregat en Giralt per un cost de 4.053,50 euros 
IVA inclòs. 
 
Camí de Roma (finca de nova construcció): Els hi ha acabat el termini per complir amb 
els requisits de l’ajuntament. Els hi tenim retingut l’aval i se’ls està fent un requeriment 
per a solucionar-ho. Sinó compleix es farà subsidiàriament. 
 
Il·luminació del camí de Roma: Està encarregat a Enllumenats Costa Brava per un 
cost de 6.534 euros IVA inclòs. El material els hi arriba després de festes i ho faran. 
Arreglaran també la del principi del camí que està connectada a l’enllumenat públic. 
 
Llum a les pistes de Bitlles: No hi ha llum pública que arribi a les pistes. Es demana als 
membres que valorem el funcionament de les solars que es posen al camí de Roma al 
gener i si quan ens tornem a trobar al febrer han donat bon resultat, es farà el mateix 
sistema a les pistes. Es vol evitar tirar cable si es poden posar solars. Els membres 
estan d’acord, primer s’ha de mirar quin resultat donen ja que tenen un cost elevat. 



                                           

 

 

 

Partida específica:  
Les propostes aportades pels membres del Consell són: 
 
- 3 panells de bústies (Barceloneta/Estació/Viola): necessitem saber de quantes 
bústies han de ser els panells. El Consell ens ho acabarà de confirmar. 
- Projector i pantalla per la sala d’actes de les Escoles Velles (Centre Cultural): ja s’han 
demanat els pressupostos. 
- Rellotge de sol a l’església: estaria bé buscar un artista que el pinti i sàpiga posar la 
broca (especialista). Es demana al Consell que busquin qui ho pot fer. El Consell 
comenta que Estucs Ventura en fa. Li demanaran cost i viabilitat. Parlaran amb 
l’església per comentar-ho que no tinguin cap inconvenient i ens faran saber alguna 
cosa. 
 
Camí dels Horts: S’ha valorat econòmicament fer-lo nou. El cost és de 350.000 euros. 
A nivell tècnic s’optaria per executar-ho al 2021 amb part del romanent de tresoreria. 
Manca encara la decisió política final per poder-ho confirmar. 
 
Camí de la Viola: El cost de fer el camí de la Viola amb sauló sòlid és de 83.929,58 
euros IVA inclòs. Manca veure si hi ha la possibilitat de tenir partida aquest 2021. 
Pendent de la decisió política global envers els romanents.  
L’alcalde explica però primer sí o sí s’han de fer les cunetes. Per tant, començarem per 
això i si només es pot fer una part aquest any farem una part. La idea és començar-lo i 
intentar acabar-lo durant el 2021 sinó fos així s’acabaria al 2022. 
 
Conveni aparcament públic de Ca la Montse: S’ha estat fent reunions amb ella i 
buscant la formula més còmode i eficient per fer la renovació del conveni. Ja l’hem 
trobat i al gener es formalitzarà. Ens permet continuar utilitzant-lo, tot i que el conveni 
no estigui vigent actualment. 
 
Finca Can Duran (entre camí del Mulló i camí de la Barceloneta): Se’ls ha requerit que 
reculin els pals que fan de tanca fins a 3 metres centre camí ja que no ho han fet 
voluntàriament. Es mostra les imatges de l’històric aportades a la reunió, s’han tornat a 
comprovar les mides i la finca de davant també està envaint el camí. On té arbres, tal i 
com es veu a les fotos, és propietat seva també. Se li va fer posar la tanca reculant un 
metre dins la seva propietat i en aquest metre se’l va obligar a plantar arbres com a 
requeriment per part de l’ajuntament. Per tant, es farà complir les mides a dues 
bandes.  
 
2) Serveis Municipals 
 
Branques que activen el sensor del semàfor del camí dels Horts: Ja s’han retallat però 
el sensor es continua activant comenten els membres del Consell. 
Es parlarà amb mobilitat per a què facin revisar el sensor que no tingui algun problema 
i per això es vagi activant. 
 
Camí del Cementiri: Es farà al gener després de festes prèvia coordinació amb els 
negocis afectats (Coliplex, Freixes, Estanyol, Magí, Nicolau, etc). Ha estat impossible 
fer-ho encara. Si el temps acompanya es farà al gener. 
 
Manteniment de camins: Es farà manteniment programat dos cops l’any, amb les 
cunetes també, a tots els camins per mantenir els 6 metres encara que s’hagi de 
retallar camps que limiten. Així ho marca la normativa i així s’ha acordat dins l’àmbit de 
territori. 



                                           

 

 

 

Separació entre el camp de futbol i l’aparcament: El pressupost presentat per 
l’Associació Llatina és molt car i innecessari en comparació amb el benefici (entre 
5.000 i 6.000 euros). El que es farà passat festes, durant el primer trimestre de l’any, 
és estassar, portar-hi terra (perquè els senglars hi fan forats) i anivellar-ho perquè 
estigui en condicions per jugar. En cap cas s’ha de deixar la clau a ningú perquè ha 
d’estar tancat. L’aparcament per a tot, inclosos funerals és en els terrenys de Ca la 
Montse. En la mateixa actuació es farà la separació entre els dos camps. 
El mes de febrer arreglarem l’arbustiva de la part d’aparcament on hi ha el magatzem. 
S’acorda tornar a posar candau i si el tornessin a treure es posaria una pilona 
extraïble, els cotxes no hi han d’entrar. 
 
Camins pendents a fer, retallar i acondicionar les cunetes. Tasques que es faran el 
primer trimestre inclòs anivellar: 

- Camí Vell de Torrent (recuperant 1,20 metres de cunetes per banda), 
- Camí entre Can Duran i fins al Cementiri, 
- Reg del Molló, 
- Cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló (cantonada 

Granja d’en Planes), 
- Camí de les Poues, 
- Camí del poble a la Barceloneta. 

 
Llums foses a les escoles velles: Ja estant totes reparades i el fusible que no pujava 
també. 
 
Canvi a calefacció a les escoles velles: Ja es va fer a l’octubre i varem comprovar que 
funcionés. 
 
Teulat escoles velles: Ja s’ha revisat: s’ha fet un repàs a tota la teulada i s’han 
substituït les teules malmeses. 
 
Senyalització que manca amb nom camí dels Horts a l’alçada del semàfor: Es posarà 
el primer trimestre de 2021. Les senyals de noms de carrer s’han de demanar per pack 
i s’ha esperat a tenir-ne més per poder fer la comanda.  
 
Desperfectes carrer Ramal: Aquest mes de novembre s’han reparat els panots 
trencats i/o desenganxats.  
Els membres comenten que hi ha trams on encara es mouen peces. 
 
Forat a al vorada del camí de Roma: No hi ha risc que es descalci però sí que s’ha 
detectat que part del marge ha baixat. S’ha mirat amb urbanisme també i s’arreglarà 
en breu i es posaran també pals de fusta en aquell tram com a mesura de prevenció 
amb la riera. 
 
3) Policia 
 
Excés de velocitat Camí de Roma (el veí de la Finca de Dalt): S’hi ha anat divendres 
per tercera vegada a parlar-hi. Ja saben que a la propera seran denunciats. La senyal 
de 20 està encarregada, en quant arribi la col·locaran. 
 
Cistella de bàsquet penjada en façana al carrer de l’Estació: La Policia va parlar amb 
el propietari i ja l’han retirat. 
 
Pilones blaves al carrer de l’Estació: Ja les han retirat i no han substituït perquè els 
tractors i camions puguin passar sense trepitjar-les. 



                                           

 

 

 

4) Medi ambient 
 
Nius de vespes asiàtiques al camí de Roma: Aquest mes de novembre, l’àrea de medi 
ambient amb l’empresa adjudicatària del contracte, han actuat a dos nius de vespes 
asiàtiques que hi havia al camí de Roma. Quan estan a molta alçada el que fa és 
disparar una espècie de bales de mel que porten verí a dins i en 48 hores cauen les 
vespes mortes. El niu no és un problema perquè quan comença la fred i deixen el rusc 
no el tornen a habitar, en fa un de nou. Amb el temps s’aniran degradant i cauran. 
 
5) Qualitat Urbana 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: Ara que ha començat la nova àrea de Qualitat 
Urbana (a 1 d’octubre) es reprendrà el tema de moure’ls a una altra ubicació. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: Ha vençut el termini que se’ls va donar quan se’ls 
va tornar a requerir i a sancionar. Ho farem subsidiàriament que és l’últim pas a fer. 
 
Finca de Ca la Cecília deixada: S’ha compromès a fer-ho però són de fora. Per tant, 
fins que no es permeti venir el cap de setmana no tenen possibilitat de netejar-ho 
perquè entre setmana treballen. 
 
Contenidors camí dels Horts: S’està realitzant un seguiment dels contenidors de la 
zona amb el servei d’inspecció. 
 
6) Altres 
 
Plataforma Decidim: Es mostra als membres del Consell assistents el muntatge del 
Consell a la Plataforma i les seves funcionalitats. Els agrada i fins i tot creuen que pots 
ser útil que els ciutadans ho coneixien i puguin deixar-hi propostes a aportar a 
reunions. El que no tenen tant clar és que es pengi el document d’incidències i pugui 
estar permanentment actualitzat. Proposen i l’alcalde també ho pensa que s’actualitzi 
després de cada reunió. 
 
L’alcalde explica doncs que aquesta reunió extraordinària era un compromís d’ell 
mateix per donar resposta a les incidències pendents, ja que el mes d’octubre no 
s’havia pogut actuar i, que per tant, les noves propostes es podran aportar el mes de 
febrer /març quan hi hagi la propera reunió ordinària. 
 
A les 12.55h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


